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Letter 71: To al-Mundhir ibn Jarud al-`Abdi

To al-Mundhir ibn Jarud al-`Abdi who had misappropriated certain things given into his administrative
charge

ومن كتاب له (عليه السلام)

إل المنذر بن الجارود العبدي

وقد خان ف بعض ما ولاه من أعماله

Now, the good behaviour of your father deceived me about you and I thought that you would follow his
way and tread in his path. But according to what has reached me about you, you are not giving up
following your passions and are not retaining any provision for the next world. You are making this world
by ruining your next life, and doing good to your kinsmen by cutting yourself off from religion.

اما بعدُ، فَانَّ صلاح ابِيكَ غَرن منْكَ، وظَنَنْت انَّكَ تَتَّبِع هدْيه، وتَسلُكُ سبِيلَه، فَاذَا
انْت فيما رقّ الَ عنْكَ لاتَدَعُ لهواكَ انْقياداً، ولا تُبق لاخرتكَ عتَاداً، تَعمر دنْياكَ

بخَرابِ آخرتكَ، وتَصل عشيرتَكَ بِقَطيعة دِينكَ.

If what has reached me about you is correct, then the camel of your family and the strap of your shoe is
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better than yourself. A man with qualities like yours is not fit to close a hole in the ground, nor for
performing any deed, nor for increasing his position, nor for taking him as a partner in any trust, nor for
trusting him against misappropriation. Therefore, proceed to me as soon as this letter of mine reaches
you if Allah so wills.

ولَئن كانَ ما بلَغَن عنْكَ حقّاً، لَجمل اهلكَ وشسع نَعلكَ خَير منْكَ، ومن كانَ
كَ فشْري وا ،قَدْر لَه َلعي وا ،رما نْفَذَ بِهي وا ،ثَغْر دَّ بِهسنْ يل اهبِا سكَ فَلَيفَتبِص
.هال نْ شَاءهذَا ا ِتَابكَ كلَيا لصي ينح َلا انَة. فَأقْبِليخ َلع نموي وانَة، اما

As-Sayyid ar-Radi says: al-Mundhir ibn Jarud al-`Abdi is he about whom Amir al-mu'minin (peace be
upon him) said that:

He looks very often at his shoulders, feels proud in his garments (appearance) and frequently blows
away (dust) from his shoes.

قال السيد الرض: والمنذر هذا هو الذي قال فيه أميرالمؤمنين (عليه السلام):
.هياكرش ف ه، تَفّاليدرب ف ختالم ،هطْفَيع ف إنه لنظّار
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